
JAARVERSLAG SECRETARIS 2024 
 

BESTUUR 
 

Het afgelopen seizoen bestond het Dagelijks Bestuur uit de volgende  3 personen, te 

weten: 

 

Henk Huijser   voorzitter 

Eveline Waiboer  penningmeester/ vice voorzitter 

Jolanda v. Opbergen secretaris/ ledenadministratie 

 

Het Algemene Bestuur bestond uit de bovengenoemde bestuursleden plus de volgende: 

 

Miranda Polman    Barcoördinator/ website en sociale media 

Esmeralda Scheren   Jeugd 

Alexander Waiboer   Gebouwbeheer  

 

Er zijn 10 algemeen bestuursvergaderingen geweest. Het Dagelijks Bestuur had contact zo 

vaak als nodig was. 

 

Het afgelopen jaar was een succesvol jaar. 

Op financieel gebied kunnen wij zeggen dat we een gezonde vereniging zijn, ondanks dat 

de inkomsten van de Gemeente onzeker waren. We hebben de overstap moeten maken 

van het ophalen van oudpapier naar het ophalen van zwerfaval. We hebben ons als DB 

hard moeten maken om dezelfde inkomsten te genereren als bij het oud papier. Dit was 

i.v.m. wisselende gesprekpartners bij de Gemeente een moeizaam proces. Maar het is ons 

gelukt! De afrekeningen over 2023 en 2024 hebben inmiddels plaatsgevonden. 

 

Mede dankzij dit resultaat hebben wij extra’s voor de barmedewerkers kunnen organiseren. 

Zij zijn binnen de organisatie van grote waarde, zonder bar geen inkomsten en gezelligheid 

bij onze activiteiten en verhuur. En sommige van hun zijn meerdere keren per week in het 

gebouw te vinden. 

 

Ook waren wij in de mogelijkheid om geen entreegelden te vragen van onze leden. Dit 

heeft de toegankelijkheid van de wijkvereniging vergroot. En heeft mede een grote groei in 

het ledenaantal veroorzaakt. Dat is van groot belang voor de vereniging, willen wij een 

goede gesprekspartner blijven van de gemeente. Zij vragen van ons uitdagingen aan te 

gaan voor en met de jeugd (12-17 jarige).  

 

De opening van het seizoen in combinatie met burendag was een grote prestatie. Die we 

met een groot aantal vrijwilligers tot stand hebben gebracht. We hebben een buurtlunch 

georganiseerd met 32 deelnemers. Ook de wethouder heeft een hapje meegegeten. 

Aansluitend waren er diverse activiteiten; buiten de kinderkermis, waar de jongste onder 

ons heerlijk konden spelen, onder het genot van poffertjes en een suikerspin. Het 



bloemschikken met 11 deelnemers, een pub quiz, rad van fortuin en een presentatie van 

onze werkgroepen en huurders.  

En als klapper op de vuurpijl: “De badeendjes race” in de sloot aan de Wilgenlaan.  

In samenwerking met gymnastiekvereniging “Lycurgus Advendo” hebben wij zo’n 2000 

badeendjes verkocht. Het was een fantastische race! De eendjes gingen bij het bruggetje in 

het water en de brandweer heeft ze opgespoten tot aan de Berkenweg. Daar kwam als 

eerste badeendje met nr. 2494 aan. De gelukkige bezitter van deze eend was Coenraad 

Bertzold. Hij won de fantastische hoofdprijs; Een rondje vliegen boven Texel voor 2 

personen. Als afsluiter van deze dag hebben we met elkaar (alle vrijwilligers die dag) 

kunnen genieten van een verdiend buffet. De samenwerking met elkaar was fantastisch, de 

saamhorigheid groot. 2025 wacht een uitdaging. 

 

Op deze dag en de daarop volgende weken was er een significant verschil in de 

ledengroei.  

We zijn afgelopen jaar met 85 leden gegroeid. Dat is een groei van bijna 20% ten opzichte 

van het vorige jaar. 

 

Verwachting voor het komende jaar 

Ook het komende jaar streeft onze organisatie ernaar om een sterke, betrokken en 

groeiende vereniging te blijven en te zijn in de wijk. We zullen ons richten op twee 

belangrijke pijlers; het vergroten van het aantal leden en het versterken van de 

zichtbaarheid. 

Om ons leden aantal te vergroten zetten we in op: 

• Actieve werving 

We benaderen potentiële leden via persoonlijke gesprekken, nieuwsbrieven, sociale 

media en evt. informatieve bijeenkomsten. 

• Toegankelijkheid 

We verlagen de drempel komend jaar door geen entree te heffen voor leden. 

• Betrokkenheid 

Door leden actief te betrekken bij evenementen en activiteiten, creëren we een 

sterke binding en loyaliteit. 

• Samenwerking 

We werken samen met andere lokale organisaties, scholen etc. om een breed 

netwerk op te bouwen en nieuwe doelgroepen te bereiken. 

 

Onze zichtbaarheid vergroten we door: 

• Evenementen en activiteiten 

Regelmatig organiseren we, naast onze gebruikelijke activiteiten, laagdrempelige en 

aansprekende activiteiten. 

• Communicatie en promotie 

Via flyers, posters, vlaggen, een actieve website en sociale media blijven we 

zichtbaar en toegankelijk voor wijkbewoners. 

• Samenwerking met de lokale media. 



We zoeken actief contact met lokale kranten, radio en online platforms om onze 

initiatieven onder de aandacht te brengen. 

 

Nieuwjaarsreceptie 

We hadden een gezellige receptie met iets meer belangstellende dan het vorige jaar. 

 

Ledenadministratie/ vrijwilligersaantal 

490 leden en 101 vrijwilligers. 
 
Lief en leed 

Afgelopen seizoen is er meerdere malen een bloemetje of cadeau bezorgd bij heugelijke of 

verdrietige gebeurtenissen. 

 

Medewerkersavond 

In november hadden wij onze jaarlijkse medewerkersavond. Deze avond staat in het teken 

van de vrijwilligers. Zo geven wij een kleine bijdrage van dank (cadeaubonnen) aan onze 

jubilarissen en organiseren bij een leuke activiteit voor de aanwezige. Dit jaar stond in het 

teken van een pub quiz. Deze werd gepresenteerd door een heuse draq queen. Dit met 

een knipoog naar onze “Roze Schakel”  De opkomst was niet zo hoog en het bestuur 

vraagt zich dan ook af de huidige vorm nog wel de juiste vorm is. 

 

Beheer 

Sinds dit jaar is het team verder uitgebreid. We hebben een dagelijks beheerder. Met 

regelmaat gaan we door het gebouw, om zichtbaar te zijn voor huurders en werkgroepen 

en om te kijken of er nog wat gedaan moet worden. Meerdere keren per week wordt de 

stofzuiger gepakt en de toiletten schoongemaakt. Ook buitenom wordt bijgehouden. 

 

Bar 

Het afgelopen jaar was een druk jaar. Nagenoeg iedere dag worden er bardiensten 

gedraaid. In juni zouden wij dan ook met elkaar een gezellig uitje hebben. Helaas werd dit 

opgeschoven naar december, maar dat mocht de pret niet drukken. We hebben een 

gezellige dag gehad. We zijn gaan varen in Alkmaar op een partyboot.  

Wij hebben nieuwe kop/schotels gekregen. Gezien de hoeveelheid bardiensten, zijn wij nog 

opzoek naar nieuwe barvrijwilligers. We redden ’t, maar het is wel moeizaam. 

 

Nieuwsbrief/ Website 

In dit jaar zijn we gestart met de nieuwe website en een nieuwsbrief. En zoals het altijd gaat 

bij nieuwe dingen, moesten we ook hierin onze draai vinden. Gelukkig leer ik steeds meer 

over het werken op de website en ook de sociale media gaat beter lopen. (en dat voor een 

digibeet) Graag zouden we wat meer input zien van de werkgroepen voor de nieuwsbrief. 

Komt je activiteit eraan de komende maand, zorg dan dat je dit promoot in de nieuwsbrief. 

Inmiddels heeft deze heel wat leden en het aantal groeit nog steeds. 

 

 



Bingo 

Het was een gezellig bingoseizoen. Met veel nieuwe gezichten. 

 

Jeugdbingo 

Bij de jeugdbingo zijn veel nieuwe kinderen met ouder en/of opa’s en oma’s gezien. Zij 

vinden het allemaal heel leuk en zien graag de opa en oma de bingo draaien. We hopen 

dat we het komende jaar nog steeds een groeiende groep blijven. 

 

Grote bingo 

Ook de grote bingo wordt goed bezocht. Gemiddeld komen er  ± 125 mensen. Ook hier 

zien we nog steeds nieuwe gezichten. We hopen dat het aantal het komende jaar blijft 

groeien. 

 

Mindervalidenbingo 

Hier waren gemiddeld ± 73 mensen aanwezig. Het is altijd een gezellige avond, waarbij de 

mensen genieten. Voor diegene die hulp nodig hebben, is er altijd hulp aanwezig, zodat 

iedereen gezellig mee kan doen. 

 

Koersbal 

Het jaar 2024 is voor de werkgroep Koersbal weer een mooi jaar geweest. Het ledenaantal 

van 24 is dit jaar gelijk gebleven, ondanks dat wij afscheid hebben moeten nemen van 

Gerard Bijpost en Ina Overdam. Deze 2 leden waren bijna vanaf de oprichting van de 

koersbal. Zij waren gedreven fanatieke spelers. Uiteraard zijn zij welkom om eens gezellig 

te komen kijken. 

In december hebben we de traditioneel kerstmiddag gespeeld. Dit doen wij met het extra 

dobbelstenen spel. Prijswinnaars deze middag waren Truus de Graaf, Ineke Gerritsen en 

de troostprijs was voor Ed Stet.  

Al met al hebben wij een gezellig jaar met elkaar beleefd en dat geeft ons energie voor 

2025. 

 

Biljarten 

We hebben twee enthousiaste groepen, 1 op maandagavond, de andere op 

donderdagavond. Ons doel is om te groeien en de groepen wat groter te krijgen. De 

avonden zijn altijd gezellig en we beginnen om 19.00 uur. We spelen in principe libre en 

bandstoten, een enkele keer doen we andere spellen, zoals vlotbruggen, tunnelen en 

honderden. We willen dit graag blijven doen en hopen te groeien. 

 

Jokeren 

We hebben afgelopen jaar met 23 verschillende mensen gejokerd. Tegen het einde van het 

seizoen waren er nog 16 mensen. De vergrijzing heeft toegeslagen. Daar om zijn wij 

opzoek voor het komende jaar naar enthousiaste jokeraars.  

 

Klaverjassen 

Geen verslag ingeleverd. 



Ouderenochtend 

Op de reguliere woensdagochtend spelen we spelletjes, zoals; skibo, sjoelen, klaverjassen 

etc. 1 keer in de maand spelen we bingo met leuke prijzen. Er komen gemiddeld zo’n 17 

ouderen op de reguliere ochtend, tijdens de bingo komen er rond de 25 ouderen. 

 

Met Sinterklaas drinken we gezellig koffie met wat lekkers erbij. 

 

Met de kerst  en Pasen organiseren we een brunch. Voordat we aan tafel gaan spelen we 

nog bingo. Er komen gemiddeld zo’n 35 ouderen. 

 

Dit jaar zijn we van plan een flyer te maken. We hopen dan weer goed reclame te maken 

voor de ochtend en dat er weer meer ouderen komen. 

We organiseren de ochtenden met ong. 5 gastvrouwen om de beurt. 

 

Ouderenuitje 

1 keer per jaar gaan we gezellig met de bus weg. Dit keer zijn we naar de dierentuin in 

Tuitjenhorn geweest. Na afloop hebben we gezellig met elkaar in WG geluncht. Er gingen 

31 ouderen mee van zowel de ouderenochtend als van de koersbal. 

 

Prikploeg 

Opruimen zwerfaval doen wij door de hele stad Schagen. Dit doen we 6 keer per jaar, bijna 
altijd op de derde zaterdag van de oneven maand. 

 

Er worden vooraf aan een opruimactie 23 contacten op de hoogte gehouden via de email 
en 15 contacten via de Whatsapp. De opruimacties zijn vrijblijvend. Meestal komen tussen 
de 10 en 15 mensen helpen met de opruimactie. 

 

We verzamelen ergens in een van de wijken van Schagen rond 9.45. Van 10 uur tot 12 uur 
ruimen we de omgeving op. Na afloop komen wij weer bijeen bij de WeeGee en krijgen we 
wat lekkers te eten. 

 

De vrijwilligers ruimen zwerfafval op in de omgeving van de startlocatie. Er wordt minstens 
één volle vuilniszak opgeruimd per persoon, in het centrum van Schagen zijn dat er vaak 
twee. We ruimen daarnaast ook grote stukken afval op of als het te groot is dan doen we 
een Fixi melding.  Daarnaast ruimen diverse van onze vrijwilligers nog tussendoor 
zwerfafval op in hun eigen wijk. 

 

Het afgelopen jaar hebben wij 85 vuilniszakken opgehaald. 
  

Pokeren 

Het afgelopen seizoen hebben 9x op de derde vrijdag in maand met een gezellig koppel 

zitten pokeren. De opkomst schommelde tussen de 6 en 10 deelnemers. Tijdens het 

spelletje hebben we veel plezier en praten over van alles en nog wat. 

 

 

 



Beurzen  

Door het enthousiasme van de medewerksters beginnen we altijd met frisse moed. Er 

wordt veel kleding ingeleverd, wat nagekeken wordt op schoon, heel en niet te ouderwets. 

Iedereen die kleding inlevert, krijgt een nummer, wat vervolgens weer correspondeert met 

de labels op de kleding. Zo kunnen we na afloop van de beurs, de overgebleven kleding 

makkelijk uitzoeken. 

 

De babybeurs en de speelgoedbeurs heb ik verandert van naam, omdat er haast geen 

babyspullen worden ingeleverd. Het heet nu kinderkleding en speelgoedbeurs. 

 

De beurzen worden ’s avonds wel goed bezocht. Alleen hadden we met de najaar- en 

kinderkleding en speelgoedbeurs heel slecht weer. Het regende hevig. 

 

De kleding die mensen niet terug willen gaat naar de stichting “Mensen in Nood” Gemiddeld 

hebben we zo’n 30 zakken. Meneer van Schagen komt de kledingzakken ophalen voor de 

stichting. Zij zijn er erg blij mee. 

 

We hopen dat de opkomst en opbrengst toch weer wat hoger gaat worden en zolang de 

medewerksters enthousiast zijn en nog kunnen komen (ouderdom) willen we doorgaan met 

organiseren. 

 
Darten  

Ook dit jaar is ons ledenaantal weer gegroeid, door actieve ledenwerving en het 

organiseren van een toernooi. De nieuwe darters en dartsters zijn op de avond dat ze 

kwamen kijken ook gelijk lid geworden van de Wijkvereniging. 

Hadden we in 2022/2023 nog een opkomst van 10 – 15 darters per avond, op een totaal 

van 27 leden. Zo is dit aantal in 2024 gegroeid naar 15 – 20 darters per avond, op een 

ledenaantal van 41 leden. 

1 avond hadden we een uitschieter met een opkomst van 27 darters. 

We hopen dat deze groei ook volgend jaar weer door te zetten. 

 

Helaas hebben we afscheid moeten nemen van Rob Weggemans, ons “oudste” lid. We 

zullen hem erg missen, zowel op onze avonden als in de organisatie. 

 

Werkgroep darten; 

Jan Bouterse – Rob Weggemans✝ en Ronald van Opbergen. 

 

Lente darttoernooi 

Op 11 mei 2024 werd het 2e lente-darttoernooi, in ons gebouw  gehouden. Na een 

voorinschrijving hadden wen in totaal 50 deelnemers, 25 bij de competitie darters en 25 bij 

de recreanten. Dit waren 5 deelnemers meer dan het 1e toernooi. 

Het toernooi werd gespeeld in poules van 5 personen vanaf 301. 

Na de poulewedstrijden werd gespeeld in een “knock out” winnaars- en verliezers ronde.  

Over de gehele dag werden er een tiental 180-ers gegooid en ook 1 maal een 170 finish. 



Uiteindelijk kwamen er na de “knock out” deze winnaars uit: 

 

Uitslag competitie darters 

Winnaars ronde     Verliezers ronde 

1 Joost Greeuw     1 Shawn Kroese 

2 Edwin van der Duim    2 Patrick Dorsselaer 

 

Uitslag recreant darters 

Winnaars ronde     Verliezers ronde 

1 Nico Pancras     1 Wout van Eck 

2 Rob Groot      2 Lia Bergman 

 

Deze dag kunnen wij niet organiseren zonder vrijwilligers en sponsors en die willen we dan 

ontzettend danken voor hun inzet. Het is altijd een lange dag. 

Barmedewerkers: Chantal, Linda, Jolanda, Jan en Alex 

Sponsors: Houtbouw ’t Zand   Klussenbedrijf Stas 

  Jorg reclame    Mak & Co keukenmontage en meer 

  De Bierkade    Wijnker Bouw bv 

  Arie Klaver    Verblauw Elektrotechniek 

  Mixt Men    Huiberts Aannemingsbedrijf 

  Bri Nice Beatysalon   Bonarius Tegelzetbedrijf 

  Hydro Techniek Schagen  Huiberts Agrarische Dienstverlening 

  Kees Werkhoven   Vop & Mol 

  WWKampioenschap  Wijkvereniging Groeneweg 

 

Ook dit jaar kregen wij weer enthousiaste reacties over De Wijkvereniging, de locatie en de 

gezelligheid van het toernooi. 

Het doel van het toernooi om meer bekendheid aan onze werkgroep darten (en hierdoor 

ook de andere activiteiten) te geven is dan ook dit jaar weer geslaagd. 

Volgend jaar 2025 gaan we proberen om deze traditie voort te zetten. 

 

Werkgroep Lente toernooi 

Patrick van Dorsselaer – Cor Brugman – Siem Hartman en Ronald van Opbergen. 

 

Jeugd 

In September 2024 heb ik de jeugdcoördinatie in WeeGee van Agnes overgenomen. Ik wil 

Agnes nogmaals bedanken voor al het werk dat ze gedaan heeft in de jaren voor mij. 

Het afgelopen jaar hebben we dankzij de hulp van alle medewerkers een druk bezochte 

zeskamp gehad (38 kinderen) en heel gezellig sinterklaasfeest (22 kinderen). Maar ook 

tijdens het keuvelen hebben 20 kinderen hun lampion laten keuren. 

Op bijna iedere tweede woensdag van de maand is er knutselen waarbij de aantallen 

verschillen maar waarbij de medewerkers met veel plezier met de kinderen aan slag gaan. 

Ook de kinderbingo’s zijn een drukbezochte activiteit. Zonder onze medewerkers zouden 

we deze activiteiten niet kunnen organiseren. Dus een dikke “dank je” naar hen toe. Zij zijn 



niet alleen bij de activiteit aanwezig maar organiseren ook alles er om heen en dat in hun 

eigen tijd!!! Inmiddels zijn we weer begonnen met het organiseren van paaseieren zoeken 

en het zeskamp. Gelukkig hebben ook dit jaar de meeste enthousiaste vrijwilligers zich 

alweer gemeld om te kunnen helpen. Voor het nieuwe seizoen wil ik gaan kijken of er een 

leuke nieuwe seizoen opening gehouden kan worden. Dit gezien het de voorgaande jaren 

een groot succes bleek te zijn. Als toekomstvisie voor de jeugd wil ik me graag oriënteren 

op of er ook losse activiteiten georganiseerd kunnen worden voor jeugd tussen de 12 en 17 

jaar oud en wat zij dan zouden willen. Met vriendelijke groet Esmeralda Scheren 

 

Roze schakel 

Het aflopen jaar stond in het teken van de oprichting van de “Roze Schakel” Op deze 2e 

zondag van de maand zorgen onze vrijwilligers en die van WonenPlusWelzijn voor een 

laagdrempelige verbinding van de LHBTIQ+ gemeenschap. Deze verbinding heeft geleid 

tot een gezellige groep, die ook het komende jaar zich weer zeer welkom mag voelen in de 

wijkvereniging. 

 

Schoonmaak 

1x in de maand hebben we de schoonmaakavond (we proberen de 1e dinsdag van de 

maand). Daarbij pakken we met een gezellige groep iedere keer delen van het gebouw 

aan, om dit weer schoon en fris te maken. Het zou fijn zijn als er nog meer gezellige en 

actieve mensen mee zouden willen helpen. 

 

Het jaarverslag is tot stand gekomen door de ingeleverde stukjes van de werkgroepen. 

Waarvoor dank. 

 

Jolanda van Opbergen, secretaris. 


